
Z Á P I S N I C A 

 

Zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa konalo dňa 8. apríla 2015. 

 

 

Zasadnutie začaté o 18:00 hod. 

 

Navrhnutý program:  

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra  

4. Vstup obce Dojč do ZMOSu 

5. Ţiadosti -  Karol Matula – hodová zábava 

  Prípravný výbor 1. máj 

6. Diskusia 

7. Uznesenia 

8. Záver 

 

Prítomní: 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

poslanci: 

Ing. Pavol Zich, 

Bc. Martina Gajarová, 

JUDr. Antónia Mikulíková, 

Bc. Júlia Kozánková, 

Katarína Čelústková, 

Ing. Svetlana Šefčíková, 

Ing. Peter Orság, 

Mgr. Zuzana Macková, 

Ing. Andrej Vician. 

Hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. Prečítala návrh programu zasadnutia 

zastupiteľstva a dala o programe hlasovať. Skontrolovala unesenia a informovala o uzneseniach, 

ktoré sú ešte nesplnené, ale v štádiu riešenia. 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči schvaľuje Program 4. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči.  

Hlasovanie:  

za: 9, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 



Starostka navrhuje za zapisovateľku sl. Silviu Melišovú a za overovateľov - p. Zuzanu Mackovú 

a p. Andreja Viciana. 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči schvaľuje zapisovateľku a overovateľov zápisnice:  

 – zapisovateľka: Silvia Melišová,  

- Overovatelia: Zuzana Macková, Andrej Vician 

Hlasovanie:  

za: 9, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

2. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

 

Starostka navrhuje za členov návrhovej komisie - p. Martinu Gajarovú a p. Petra Orsága. 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči schvaľuje Návrhovú komisiu v zloţení: M. Gajarová, P. Orság. 

Hlasovanie:  

za: 9, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

3. bod programu: Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2014 

 

Starostka obce vyzvala hlavného kontrolóra, aby informoval zúčastnených o jeho kontrolnej 

činnosti za rok 2014. Hlavný kontrolór zhrnul všetky kontroly, ktoré v priebehu roka vykonal        

a upozornila na porušovanie rozpočtových pravidiel vzniknutých oneskoreným schválením 

rozpočtu obce v roku 2014, nakoľko pri neschválení rozpočtu sa musí dodrţiavať čerpanie vo 

výške 1/12 za mesiac. 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči  berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 

2014. 

Hlasovanie:  

za: 9, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

 

4. bod programu: Vstup obce Dojč do ZMOSu 

 

Starostka informovala o moţnostiach členstva v ZMOSe. Členovia ZMOS-u majú právo voľby 

predsedov a orgánov ZMOSu, ZMOS poskytuje právne poradenstvo, pripomienkuje a dáva 

návrhy do pripravovaných zákonov. Výmena skúseností medzi členmi. Najbliţšie stretnutie 

ZMOS-u je koncom apríla. Obec Dojč bola v ZMOS-e do 15.11.2012, kedy uznesením č. 

66/2012 vystúpila. 

Ročný poplatok je okolo 200 €. Starostka vidí prínos v členstve v ZMOS-e. Do rozpravy vstúpila     

p. Mikulíková, kde uvádza, ţe hlasovanie, ktorého sa v r. 2012 zúčastnila za vystúpenie, tento raz 

podporí, pretoţe v r. 2012 nedostala poţadované informácie „Prečo je dôleţité byť v ZMOSe, 

aký to má prínos pre obec?“, preto hlasovala za vystúpenie. 

 

Návrh uznesenia: 



ObZ v Dojči súhlasí so vstupom obce Dojč do Zdruţenia miest a obcí na Slovensku. 

za: 9,proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

 

 

5. bod programu: Žiadosti 

Starostka oboznámila prítomných so ţiadosťou na prenájom kultúrneho domu v Dojči p. 

Karolom Matulom na usporiadanie hodovej zábavy 30. mája 2015. 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči súhlasí s usporiadaním hodovej zábavy v kultúrnom dome v Dojči dňa 30.5.2015      

p. Karolom Matulom. 

za:9,proti:0,zdrţalisa: 0 

Ďalšiu ţiadosť predloţil prípravný výbor 1. máj a ţiada si príspevok od obce na organizačné 

zabezpečenie retro osláv 1. mája v našej obci a prenájom kultúrneho domu na prvomájovú 

veselicu.  

Starostka navrhla, aby tak ako po minulý rok, tak aj tento rok 2015 obec poskytla príspevok        

vo výške 500 € na organizačné zabezpečenie retro osláv 1. mája. 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči súhlasí s poskytnutím finančného príspevku prípravnému výboru vo výške 500 € na 

organizačné zabezpečenie retro osláv 1. mája v Dojči. 

za: 9, proti: 0, zdrţali sa: 0 

Starostka navrhla, ţe keď poskytujeme KD súkromným osobám, prečo nie prípravnému výboru, 

ktorý aj takto zviditeľňuje našu obec. 

 

Návrh uznesenia: 

ObZ v Dojči súhlasí s prenájmom kultúrneho domu na Prvomájovú veselicu. 

za: 9, proti: 0, zdrţali sa: 0 

 

6. bod programu: Diskusia 

Do diskusie sa zapojila p. Zuzana Macková - poţiadala, aby sa vyčistilo priestranstvo pri plote 

farského úradu. Starostka informovala, ţe touto činnosťou poverí nezamestnaných. Pán Haba 

upozornil na problém s kontajnermi pri autobusovej zastávke a COOP Jednote , na to starostka 

reagovala, ţe kontajner na papier bude posunutý na úroveň zastávky a kontajner na textil na 

betónový podstavec, ktorý je tam zarastený.  Do diskusie sa zapojil p. Novotníček, ktorý navrhol, 

aby sa kontajner umiestnil do bočného vchodu (nepouţívaného) do potravín Jednota. Ďalej sa p. 

Novotníček opýtal starostky na verejné osvetlenie, odpovedala, ţe momentálne sa dali posúdiť 

predloţené ponuky, v ktorých bolo napr. mrieţkovanie na lampách, iné hodnoty IP ochrany neţ 

bolo vo výzve.. či je moţné tieto firmy vylúčiť z VO a následne bude elektronická aukcia, 



problémom je, ţe do 30.06.2015 musí byť verejné osvetlenie vybudované a zaplatené, inak obec 

príde o dotáciu. p. Dolga sa opýtal na vyriešenie parkovania za kaplnkou. Starostka mu 

odpovedala, ţe do konca mája 2015 bude parkovisko vybudované pri Martinkovičoch a do 

uličiek budú osadené zákazové dopravné značky v zmysle Dopravného pasportu, ktorý zatiaľ Bc. 

Pavlík neschválil. 

Pani Drinková sa spýtala kedy bude spustená nová webstránka, na čo starostka odpovedala, ţe 

20.04.2015 bude spustená web stránka obce, aby sa k nej mohli vyjadriť obyvatelia na 

zastupiteľstve 24.4. Starostka informovala, ţe do konca apríla sa uskutoční brigáda obyvateľov a 

poslancov na vyčistení čiernych skládok a multifunkčného ihriska. Presný termín bude oznámený 

miestnym rozhlasom a na web stránke obce. Na čierne skládky sa budú umiestňovať fotopasce. 

 

 

 

7. bod programu: Uznesenia 

p. Martina Gajarová prečítala uznesenia. 

 

8. bod programu: Záver 

 

Starostka informovala, ţe najbliţšie zasadnutie Obecného zastupiteľstva bude24.04.2015. 

 

Starostka ukončila zasadnutie Obecného zastupiteľstva a ďakuje za účasť. 

 

Zasadnutie ukončené o 18:54 hod. 

 

Zapisovateľka: Silvia Melišová................................................................. 

 

Overovatelia:    Mgr. Zuzana Macková................................................................................. 

 

Ing. Andrej Vician ........................................................................ 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová .............................................................. 

 


